China Electronics Technology Avionics Co., Ltd. (CETCA)

Established on June 16, 2009 in Chengdu A state-owned avionics company

Focusing on system design, integrated development, product R&D and maintenance service of electronic system and equipment of civil aviation With registered capital of RMB2.5 billion

Founded in the wake of national C919 large passenger plane project, CETCA is mainly engaged in the airborne avionics, ground maintenance support, training simulation, air traffic control and general aircraft/UAV system, etc. Via capital operation, CETCA affiliates Chengdu Hot Aviation Technology Co., Ltd., THALES CETC Avionics Co., Ltd., Rockwell Collins CETC Avionics Co., Ltd., CETC Aviation Investment and Development (Sichuan) Co., Ltd. and other subsidiaries by means of shareholding in China and international cooperation.

#### **OPENING POSITIONS:**

Position 1 - Civil aircraft avionics system development lead engineer

Position 2 - Cabin integrated system development lead engineer

Position 3- Airworthiness management lead engineer

#### **CETCA HAS ALL THOSE POSTIONS READY FOR YOU!**

### Contact:

Ms. May Xiang

Tel: +86 (0) 28 6268 1127 Cell: +86 (0) 183 8035 7677 Email: xianghm@cetca.net.cn

www.cetca.net.cn

中电科航空电子有限公司/CETC Avionics

#### 中文:

中电科航空电子有限公司 成立于 2009 年 6 月 16 日 国有控股企业 专注于民航客机航电系统及设备设计、集成开发、产品研发与维修 注册资本 25 亿人民币

电科航电依托国家 C919 大型客机项目成立,主要从事机载航空电子、地面维护服务保障、训练模拟、空中交通管理和通用飞机/无人机系统等业务。公司通过资本运作,以国内控股、国际合作的方式,下辖成都华太航空科技有限公司、中电科泰雷兹航空电子有限公司、中电科柯林斯航空电子有限公司、中电科航空投资发展(四川)有限公司等下属公司。

# 拟招聘职位:

- 1. 民机航电系统研发高级管理岗
- 2. 客舱一体化系统研发高级管理岗
- 3. 适航管理高级管理岗

电科航电虚位以待,欢迎您加入!

## 联系我们:

Ms. May Xiang

Tel: +86 (0) 28 6268 1127 Cell: +86 (0) 183 8035 7677 Email: xianghm@cetca.net.cn

www.cetca.net.cn

中电科航空电子有限公司/CETC Avionics